
                                                                                                                              

Aan het college van Burgemeester en	 	 	 	 

Wethouders van de Gemeente Nieuwegein	 	 	 	 

Postbus 1	 	 	 	 	 	 	 	 

3430 AA  NIEUWEGEIN

	 	 	 	 	 	 

	 

	 	 	 	 	 	 	 	 


Nieuwegein, 1 april 2021


Betreft: Schriftelijke vragen art. 42 inzake uitvoering motie 225 Evenemententerrein voor 
jongerencultuur


Geacht College,


Met verbazing en teleurstelling heeft de PvdA kennis genomen van het standpunt van het 
college, zoals geformuleerd in Corona update 26 (22 maart 2021), dat het in deze tijd van 
corona niet logisch om te werken aan evenementenbeleid: 

“We willen u hierbij laten weten dat we de herijking, inclusief de uitwerking van moties M136 
inzake het oplaten van ballonnen en M225 inzake een evenemententerrein, op een nader te 
bepalen moment verder oppakken.” 


In het raadsvoorstel 2020-323 Evaluatie Visie op Cultuur en Maatschappij 2015-2020 dat op 
12 november 2020 aan de raad werd voorgelegd stond nog: “De eerste pijler die we 
actualiseren, is die van evenementenbeleid. Geactualiseerd evenementen-beleid wordt, naar 
verwachting, in het eerste kwartaal van 2021 aan u voorgelegd.” 

Mag ik het college eraan herinneren dat we bij de behandeling van dit voorstel in de tweede 
golf van corona zaten en het uitzicht op testen en vaccineren er veel slechter voor stond dan 
op dit moment. Volgens de huidige stand van zaken heeft iedere Nederlander vanaf 18 jaar 
de gelegenheid gehad om in juli gevaccineerd te zijn. Dat is al over een paar maanden. Ook 
laten de fieldlabs zien dat er binnenkort al veel meer mogelijk is. 


De PvdA maakt zich dan ook zorgen dat voorstellen voor het evenementenbeleid en 
daarmee een evenemententerrein hierdoor wederom op de lange baan worden geschoven. 
Dit is erg jammer omdat daarmee onbedoeld geen perspectief voor inwoners geboden 
wordt. 


Niet voor niets sloot ik mijn betoog in de raad op 12 november 2020 af met de metafoor van 
‘de hamer en de dans’: “We vragen in deze motie aan het college om in het nieuw te 
ontwikkelen beleid met een voorstel te komen om de hamer ter hand te nemen voor een 
goed bereikbaar en geoutilleerd evenemententerrein, waarop de jongeren na het verslaan 
van het virus weer volop kunnen dansen. En voorzitter voor de duidelijkheid dat hoeven dan 
niet alleen de jongeren te zijn!” De motie werd met ruime meerderheid aangenomen.




                                                                                                                              

We begrijpen dat het lastig is om in deze bijzondere tijden tot beleid te komen, maar dat wil 
nog niet zeggen dat het onmogelijk is. En bovenal kunnen volgens de PvdA voorbereidingen 
voor een evenemententerrein op park Oudegein los van het te formuleren evenementen-
beleid gewoon doorgang vinden. 


Daarom vraagt de PvdA aan het college om aan de raad en de stad op korte termijn op 
zowel het evenementenbeleid als op het evenemententerrein meer duidelijkheid te 
verschaffen. 


Evenementenbeleid:


1. Op welke specifieke gronden is het op dit moment niet logisch om te werken aan 
voorstellen voor het evenementenbeleid?


2. Waarom heeft het college er voor gekozen om nu - in een periode dat we nog even 
moeten volhouden en vaccinatie en testen op korte termijn veel meer mogelijk maakt - 
op het gebied van het evenementenbeleid geen perspectief te bieden voor onze 
inwoners?


3. Op welk moment wordt de herijking van het evenementenbeleid verder opgepakt? 

4. Waar hangt dat precies vanaf? 

5. Hoe ziet de routekaart om tot een evenementenbeleid te komen er nu concreet uit?


Evenemententerrein (park Oudegein):


1. Welke voorbereidingen en onderzoeken (zoals toegezegd tijdens de raadsvergadering) 
hebben sinds 12 november 2020 tot op heden plaatsgevonden om met een voorstel te 
komen voor een evenemententerrein in park Oudegein? En welke resultaten heeft dit 
opgeleverd?


2. Kan de raad hierover beschikken? 

3. Is het college bereid om - vooruitlopend op het evenementenbeleid - de uitwerking 

van motie M225 inzake een evenemententerrein op park Oudegein verder op te 
pakken en in Q2 met een voorstel naar de raad te komen? 


4. Zo nee, waarom niet? 


In afwachting van uw reactie verblijven wij,


Met vriendelijke groet, 




Emiel Holtermann

Raadslid PvdA Nieuwegein

Arabellaplantsoen 3, 3438 VM Nieuwegein

e.holtermann.pvda@gmail.com

06 - 51476036


